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Even mijn gedachten op een rij m.b.t. HIS’en nav mijn telefoongesprek met [ERE
goed je net even gesproken te hebben! Een voorzetje voor de motivering om geen aanbesteding te doen

kun je hier neer zetten

Het ICT systeem\HISen. Zullen we volgende week weer even bellen om te kijken welke stappen we nog meer

kunnen zetten? Ik plan hier iets voor in.

Opdracht van VWS

Het is fijn als we zsm (zoals alles **) een opdracht van VWS krijgen waarin duidelijk wordt dat RIVM/CvB gaat zorg

dragen voor de financiering van de HIS'en. GI:AFLMWil jij dit meenemen in je overleg met VWS of met het

kernteam. Daarbij is het denk ik goed om te zeggen dat de opdracht naar de HIS’en los kan staan van de

gesprekken over de precieze rol van de huisarts welke VWS nu voert met LHV. De HIS’en zijn namelijk ook nodig bij
het alleen selecteren van mensen uit de medisch risicogroepen en volgens mij is wel consensus toch dat de huisarts

dat in elk geval op zich gaan nemen?

Budget per HIS

In de eerdere communicatie stond dat VWS een budget van

EEE
wil vrijmaken om daaruit de kosten van

de verschillende HIS-leveranciers te kunnen financieren. We zijn nog altijd erg voor een vaste vergoeding per HIS,
maar dit betekent dat elke HIS meer danIEE -uro cot JERE ik vinden dit allebei wel hoog. Alhoewel de

module op onderdelen complexer wordt (externe koppeling, complexere selectie criteria, mogelijk de optie om

binnen de selectie een subselectie te maken) is een deel van de programmatuur gelijk aan die van het

pneumokokkentraject waarvoor de HIS leveranciers al vergoed zijn. Het bedrag vor BERis aanzienlijk hoger dan

wat 6 van de 9 HIS’en in het pneumokokkentraject ontvingen. Het voelt daarmee niet als een ‘versnellingsbudget’,
maar meer als een zeer rijkelijke vergoeding van de reéel kosten. Als het gaat om een ‘versnellingsbudget’ waarbij
het uitgangspunt is dat reguliere financiering van de HIS gebeurd door de klanten lijkt ons een bedrag tussen de

5.12bireéler vond ik vond dat te laag). We hopen dat VWS hier ook op korte termijn een

uitspraak over gaat doen, maar ik kan me voorstellen dat we hiervoor moeten wachten op de uitkomst van de

onderhandelingen met de LHV. EE <n je het bovenstaande ook meenemen richting VWS?

Deadline en wat valt daar in

Wanneer we een opdracht hebben van VWS, er een budget is en we een motivering hebben om geen aanbesteding
te doen kunnen we een brief gaan opstellen richting de HIS’en. Belangrijk punt daarin is natuurlijk de

oplevertermijn. Dit vind ik echt een dilemma aangezien we mogelijk gaan drukke op een termijn waar er helemaal

geen vaccins zijn. Maar goed ik vond jouw suggestie wel een goede.

Ik ben zelf sowieso wel voor een gesplitse deadline... Het onderdeel selecteren en uitnodigen eerst en daarna pas

vaccineren en registreren. Wat betreft dat laatste zullen we ook goed moeten afstemmen met [EYBEA Ze

willen voor koppeling richting de landelijke registratie gebruik maken van Edifarct berichten. Dit zijn al bestaande

uitgaande berichten in HIS'en en is dus relatief makkelijk te realiseren. Daarnaast willen ze echter een lange termijn

traject aan waar berichten worden gedeeld via het landelijk schakelpunt. Als ik hoorde wat daar allemaal voor

moest worden gedaan dan klonk dat als een nogal lange termijn project. Mijn voorstel zou zijn om dit geen

onderdeel te laten worden van deze initiéle opdracht, want daar komt veel meer bij kijken dan alleen het maken

van een ICT oplossing.2
i wil ik het ook nog wel even met jou over hebben. EE vast wat eerste

gedachten over hoe we de opdracht kunnen omranden.

Rol Nedxis

lk ga volgende week kennismaken met [ERIBgvan Nedxis.

JERE
« ben van jou nog wel even benieuwd of jullie

het over geld hebben gehad? Het is tenslotte ook een commerciele partij. Ik zou zeggen; we betalen ze sowieso

niet. Maar dat wil ik wel nog even met jullie scherp hebben.

Dat was hem!

Hartelijke groet,
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